
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej 

w dniu 30 stycznia  2008 r.

SE-PO. 0063-2-13/07

Obecni : 

Grażyna Strączek -Przewodnicząca - obecna
Ireneusz Gawroński- Z-ca Przewodniczącego- obecny
Marcin Musiał- obecny
Jolanta Moćko- nieobecna
Wiesław Konderak- obecny
Andrzej Świątek- obecny
Władysław Oczkowicz-obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula  Polak-Wałek-  Skarbnik  Miasta,  Anna  Ślagórska-  Zastępca  Burmistrza  Miasta,  Małgorzata 
Jastrząb – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Posiedzenie Komisji prowadziła :

Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
2. Sprawy bieżące

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Powitała członków Komisji Finansowo- Budżetowej.
− Odczytuje sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo- Budżetowej
− Przechodzimy do omówienia materiałów sesyjnych. Proszę panią skarbnik o omówienie zmian 

w budżecie miasta na 2008 rok.

Urszula Polak- Wałek                    -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  2008  rok,  wraz  z  
autopoprawką.  

DYSKUSJA NAD PROJEKTEM UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA NA 2008 
ROK. ( zakup nieruchomości)



W dyskusji udział wzięli:
A. Świątek- Członek Komisji
G. Strączek- Przewodnicząca Komisji
I. Gawroński- Zastępca Przewodniczącej Komisji
W. Oczkowicz- Członek Komisji
M. Jastrząb- Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 
W. Konderak- członek Komisji
W. Oczkowicz -Członek Komisji

Po dyskusji Komisja wypracowała wniosek o następującej treści:

− Przygotować  zestawienie  oraz  ustną 
informację  dot.  rozliczenia  w  zakresie 
rzeczowo-  finansowym  zadania 
inwestycyjnego   „Rewitalizacja 
Starówki-  etap  I  oraz  inwestycje 
„Szpitalna  5”  z  podziałem  na  źródła 
finansowania. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

− Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE 
5 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty  przez Komisję. 

Ireneusz Gawroński                      -                             Członek Komisji  

Mam pytanie dot. utrzymywania placówek oświatowych . Co my musimy finansować jako gmina, a co 
finansuje państwo?. Proszę o przygotowanie jakiej informacji na piśmie.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy  do  omówienia  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zasad  korzystania  z 
obiektów użyteczności publicznej administrowanych przez jednostki organizacyjne Gminy Czeladź i 
określenia  sposobu ustalania  cen i  opłat  za  korzystanie  z  urządzeń  użyteczności  publicznej  oraz 
terenów będących w administrowaniu jednostek organizacyjnych Gminy Czeladź.

Małgorzata Jastrząb                     -                             Kierownik  Wydziału  Gospodarki   
Nieruchomościami

- Omawia projekt uchwały wraz z autopoprawką.

W dyskusji udział wzięli:

G. Strączek- Przewodnicząca Komisji
W. Oczkowicz- Członek Komisji
A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza Miasta



I. Gawroński- Członek Komisji
A. Światek- Członek Komisji
G. Strączek- Przewodnicząca Komisji

GŁOSOWANIE 
4 za
0 przeciw
2 wstrzymało się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  projekt  uchwały  w  sprawie przyjęcia  zasad  korzystania  z 
obiektów  użyteczności  publicznej  administrowanych  przez  jednostki  organizacyjne 
Gminy Czeladź i  określenia sposobu ustalania cen i opłat za korzystanie z urządzeń 
użyteczności  publicznej  oraz  terenów  będących  w  administrowaniu  jednostek 
organizacyjnych Gminy Czeladź został pozytywnie zaopiniowany  przez Komisję. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

− Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i 
obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 3 
lata położonych w Czeladzi, w granicach obszaru ograniczonego ulicami: ul. Grodziecka nr 1-11, 
ul. Pieńkowskiego nr 1-43, ul. Związku Orła Białego nr 2, ul. Bytomska nr 10-26,  i 5, ul. Kościelna 
nr 1,  ul.  Walna nr 4-10,  ul.  Katowicka nr 7,  ul.  Ciasna nr 2-4-8 i  1-3,  ul.  Staszica nr 2-4,  ul. 
Będzińska 2.

Małgorzata Jastrząb                     -                             Kierownik  Wydziału  Gospodarki   
Nieruchomościami

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 

W dyskusji udział wzięli:

G. Strączek- Przewodnicząca Komisji
A. Świątek- Członek Komisji
I. Gawroński- Zastępca Przewodniczącej  Komisji
M. Musiał – Członek Komisji
W. Oczkowicz- Członek Komisji

GŁOSOWANIE 
0 za
4 przeciw
2 wstrzymało się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  projekt  uchwały  w  sprawie określenia  zasad  nabywania, 
zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu 
na okres dłuższy niż 3 lata położonych w Czeladzi, w granicach obszaru ograniczonego 
ulicami: ul. Grodziecka nr 1-11, ul. Pieńkowskiego nr 1-43, ul. Związku Orła Białego nr 2, 
ul. Bytomska nr 10-26,  i 5, ul. Kościelna nr 1, ul. Walna nr 4-10, ul. Katowicka nr 7, ul. 
Ciasna  nr  2-4-8  i  1-3,  ul.  Staszica  nr  2-4,  ul.  Będzińska  2  nie  został  pozytywnie 
zaopiniowany  przez Komisję. 

Małgorzata Jastrząb                     -                             Kierownik  Wydziału  Gospodarki   
Nieruchomościami



- Omawia projekty uchwał w zakresie gospodarki nieruchomościami dot.  przedłużenia umów 
dzierżaw. 

DYSKUSJA nad projektem uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy dot. gruntów rolnych 
położonych w Czeladzi na tzw. „Zarzeczu”, k.m. 33 o pow. łącznej 12,5238 ha.

W dyskusji udział wzięli:

A. Świątek- Członek Komisji
G. Strączek- Przewodnicząca Komisji

GŁOSOWANIE nad projektem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. gruntów 
rolnych położonych w Czeladzi na tzw. „Zarzeczu”, k.m. 33 o pow. łącznej 12,5238 ha.

4 za
0 przeciw
2 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała  została pozytywnie  zaopiniowana  przez Komisję. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Zakładu Inżynierii Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi.

Zofia Gajdzik                     -                             Kierownik Wydział  

- Omawia projekt  uchwały w sprawie podwyższenia  kapitału zakładowego Zakładu Inżynierii 
Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi.

W dyskusji udział wzięli:

I. Gawroński- Zastępca Przewodniczącej Komisji
W. Oczkowicz- Członek Komisji
Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta
A. Świątek- Członek Komisji

GŁOSOWANIE 

4 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  uchwała   w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego 
Zakładu Inżynierii  Komunalnej  Spółka z  ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi 
została pozytywnie  zaopiniowana  przez Komisję. 



Zofia Gajdzik                     -                             Kierownik Wydział  

- Omawia projekty uchwał dot. sporządzenia planów zagospodarowania przestrzennego oraz 
zmiany studium.

W dyskusji udział wzięli:

W. Oczkowicz- Członek Komisji ( odczytuje wnioski Komisji Rozwoju)
A. Świątek- Członek Komisji
I. Gawroński- Zastępca Przewodniczącej Komisji

Zofia Gajdzik                     -                             Kierownik Wydział  

- Omawia projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu planu Aglomeracji Sosnowiec.

W dyskusji udział wzięli:

W. Oczkowicz- Członek Komisji
A. Świątek- Członek Komisji

GŁOSOWANIE 

4 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała  w sprawie zaopiniowania projektu planu Aglomeracji 
Sosnowiec została pozytywnie  zaopiniowana  przez Komisję. 

Zofia Gajdzik                     -                             Kierownik Wydział  

- Omawia  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  do  komunikacyjnego  Związku  Komunalnego 
GOP w Katowicach Gminy Pyskowice i Piekary Śląskie oraz przyjęcia zmiany Statutu Związku.

GŁOSOWANIE 

4 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła,  że uchwała  w sprawie przyjęcia  do komunikacyjnego Związku 
Komunalnego GOP w Katowicach Gminy Pyskowice i  Piekary Śląskie oraz przyjęcia 
zmiany Statutu Związku została pozytywnie  zaopiniowana  przez Komisję. 

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

− Omawia projekt uchwały w sprawie uzgodnienia ustalenia najniższego wynagrodzenia i wartości 
punktu do tabeli wynagrodzeń dla pracowników gminnych jednostek organizacyjnych.

−

GŁOSOWANIE 



6 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  uchwała   w  sprawie  uzgodnienia  ustalenia  najniższego 
wynagrodzenia i  wartości punktu do tabeli  wynagrodzeń dla pracowników gminnych 
jednostek organizacyjnych. została pozytywnie  zaopiniowana  przez Komisję. 

Urszula Polak- Wałek                    -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/532/2004 Rady Miejskiej w 
Czeladzi  z  dnia  13  października  2004r.  w  sprawie:  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia 
zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania oraz wartości punktu do tabel wynagrodzeń dla 
pracowników zatrudnionych w Zakładzie Budynków Komunalnych w Czeladzi.

GŁOSOWANIE 

6 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała  w sprawie  zmiany uchwały Nr XXXVIII/532/2004 Rady 
Miejskiej  w Czeladzi  z  dnia 13 października 2004r.  w sprawie: ustalenia  najniższego 
wynagrodzenia  zasadniczego  w  pierwszej  kategorii  zaszeregowania  oraz  wartości 
punktu do tabel wynagrodzeń dla pracowników zatrudnionych w Zakładzie Budynków 
Komunalnych w Czeladzi została pozytywnie  zaopiniowana  przez Komisję. 

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie zasad korzystania ze stołówek szkolnych oraz wysokości 
opłat za posiłki przygotowywane w tych stołówkach. 

W dyskusji udział wzięli:

I. Gawroński- Zastępca Przewodniczącej Komisji
A. Świątek- Członek Komisji
G. Strączek – Przewodnicząca Komisji

GŁOSOWANIE 

6 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała  w sprawie  zasad korzystania ze stołówek szkolnych 
oraz wysokości opłat za posiłki przygotowywane w tych stołówkach została pozytywnie 
zaopiniowana  przez Komisję. 



Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2008.

W dyskusji udział wzięli:

A. Świątek- Członek Komisji

GŁOSOWANIE 

3 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  uchwała   w  sprawie uchwalenia  Gminnego  Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2008  została pozytywnie 
zaopiniowana  przez Komisję. 

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekty uchwały dot.  udzielenia dotacji celowej na zadania bieżące realizowane na 
podstawie porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.

GŁOSOWANIE 

4 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  uchwały   w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  zadania 
bieżące  realizowane  na  podstawie  porozumień  między  jednostkami  samorządu 
terytorialnego  została pozytywnie  zaopiniowana  przez Komisję. 

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

− Omawia projekt uchwały w sprawie likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 12.

W dyskusji udział wzięli:

A. Świątek- Członek Komisji
G. Strączek- Przewodnicząca Komisji
W. Konderak- Członek Komisji

GŁOSOWANIE 

2 za
2 przeciw
0 wstrzymało się



Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała  w sprawie  likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 12 
nie została pozytywnie  zaopiniowana  przez Komisję. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

             Przewodnicząca 
Komisji Finansowo-Budżetowej

            Grażyna Strączek

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek 
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